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Abstract (en)
[origin: US4369610A] An external revetment panel for the thermal insulation of buildings. The panel comprises a shell having upper and lower edges
in parallel stepped relationship with the surface, the depth of the lower step being smaller than that of the upper step, the edge of the upper step
being bent into a channel section, and the web thereof being formed with holes; gapping means provided on at least one of the stepped edges of the
panel; at least one bracket fixed to the free flange of the channel section; and a layer of insulating material fixed to spacing means which are in turn
secured to the internal surface of the shell.

Abstract (fr)
Panneau pour le revêtement extérieur de bâtiments afin d'assurer leur isolation thermique. Le panneau comporte una coquille (1) dont les bords
supérieur (6) et inférieur (7) sont décrochés parallèlement par rapport à la surface, la hauteur du décrochement inférieur (7) étant plus faible que
la hauteur du décrochement supérieur (6), le bord du décrochement supérieur étant replié en U et la branche transversale (9) du U portant des
ouvertures (10); des moyens d'écartement (8) prévus sur au moins un des bords décrochés du panneau; au moins une patte en équerre (11) fixée
sur l'aile libre (12) du U; une couche (5) de matériau isolant, fixée sur des moyens d'espacement (4), eux-mêmes fixés sur la surface intérieure de la
coquille (1).
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